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Hei , vi fikk tilbud på fiber i fjor og beskjed om at det var langt over det antallet bkk 
trengte for å få igjennom utbyggingen og at det bare var snakk om vi ville ha eller ikkje . 
Vi takket selvfølgelig ja siden det verken er mobil dekning eller brukenes internett 
dekning i området, men fikk i november et avslag pga for lite kontrakter . Noe vi synest 
var rart siden alle vi snakket med skulle ha. Men vi tenkte at det ikkje var noe å gjøre 
med det at det var lite folk som ville ha alikavel. Det som har skjedd no er for min del 
uforståelig da eg har fått en fiberboks 2-300 meter fra husveggen på ene nabotomten og 
800 m fra andre siden . I mellom ligger det her 5-6 hus som er litt spred pga det er 
gamle gårdsbruk som då ikkje får fiber ... har snakket med 3 av de og de ville ha alle 
sammen. Så då lurer eg på hvilke begrunnelse dere har for å nekte å bygge ut til alle i 
feltet når det var det de skulle ihh til innvilgingen av penger til dette formålet? De 
begrunnelsene vi fikk med at det er for lite kontrakter faller i grus da allle rundt disse 
husene som er en del av feltet har fått og kun 5-6 hus ikkje får og de vil og ha . Det stod 
og at problemer med graving var et av problemene ,men alle her skulle ha luftlinje 
utenom 1 som kunne grave grøften selv .  
 
 

Utifra det som ble skrevet i avisene om fiberutbyggingen så skulle det bygges ut 
uavhengig av hvor mange som ville ha da de fikk tilskuddet og bare Vikebø og en plass 
til ( ikkje brakstad) skulle være avhengig av antall interesserte… 

 
 

Har BKK her selektivt valgt ut deler som ikkje får pga de skal spare penger og holde seg 
innenfor budsjettet ?  
 
 

Håper dette er noe dere kan ta videre med BKK og få en oppklaring på. 
 
 

Mvh Tommy Lundøy 
 

Bildet under viser hvor vi ser de siste fiberboksene som ble satt opp ( de gule ringene). De grønne 

ringene symboliserer de eg har snakket med som og ville ha fiber. 

 


